
• Inwoners buurtschap Reeth zien komst van 

'Mensen gaan 
hier letterlijl< 
wal<l<er 
van liggen' 
Buurtschap Reeth dreigt het voorportaal van 
een immense railterminal te worden, waar 
containers van goederentreinen naar 
vrachtwagens gaan en andersom. Bewoners 
vrezen voor de toekomst. Ze vestigen hun 
hoop op de BoerBurgerBeweging (BBB). 
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dyllischer wordt het niet. 
Terwijl de vroege voorjaars
zon over een rij fruitbomen 
schijnt, klinkt in de verte het 
getjilp van vogels. Welkom 

in Reeth, een buurtschap aan de 
rand van de Betuwe, iets ten 
noorden van Nijmegen. Een ge
meenschap bestaande uit een 
kleine veertig woningen. Een 
plek waar je haast letterlijk nog 
een speld kan horen vallen. 

Maar dat dreigt te veranderen. 
De provincie Gelderland wil pal 
naast Reeth een railterminal voor 
goederenverkeer bouwen, voor 
het laden en lossen van contai
ners van goederentreinen naar 
vrachtwagens. De Raad van State, 
de hoogste bestuursrechter in 
Nederland, oordeelde afgelopen 
week in een tussenafspraak dat de 
plannen voor een heel groot deel 
juridisch in de haak zijn. 

Dat nieuws kwam hard aan in 
Reeth. Bewoner Koos Nijssen is 
een van de kartrekkers van Over
betuwe Overbelast, een platform 
dat strijdt tegen de plannen. ,,Ju
ridisch kan het misschien klop-

pen, de praktijk is een andere", 
stelt hij. ,,Denk alleen al aan het 
geklater van containers die tot 
vier hoog op elkaar worden gesta
peld. Dat is een oorverdovend la
waai. Daar gaan bewoners letter
lijk wakker van liggen." 

Dan is er de verkeerssituatie in 
Reeth. ,,De doorgaande weg is 
niet ingericht op de honderden 
vrachtwagens die van en naar de 
railterminal moeten gaan rijden. 
Er zijn plannen voor een nieuwe 
weg naar de terminal, die via een 
bestaande kruising wordt ontslo
ten. Maar dat is een heel onover
zichtelijk punt, waar veel fietsers 
passeren. Hartstikke gevaarlijk." 

Gevarenzone 
Veel bezwaren van omwonenden 
zijn door de Raad van State van 
tafel geveegd. Toch kreeg de pro
vincie ook huiswerk mee van de 
rechter: zo zijn er drie woningen 
in Reeth die in de 'gevarenzone' 
zitten qua mogelijke geluidsover
last. De provincie moet daar meer 
duidelijkheid over verschaffen, 
aldus de Raad van State, en zo 
mogelijk extra maatregelen tref
fen. Dat kan bijvoorbeeld een ex
tra gevelisolatie zijn. 

Wijnand Hendriksen woont in 
één van de drie huizen. Duizen
den euro's besteedde hij de afge
lopen jaren aan akoestische on
derzoeken, om de provincie te 
overtuigen dat de railterminal 
voor hem onacceptabele geluids
overlast zou veroorzaken. 

"Maar ze hebben er tot nog toe 
niets mee gedaan", verzucht hij. 
Dat de Raad van State hem nu 
wel het voordeel van de twijfel 
geeft, ziet hij als een pyrrusover
winning. ,,Waarschijnlijk plak
ken ze een gipswandje tegen de 
gevel aan om vervolgens te roe
pen dat het probleem is opgelost." 

Het pand van Hendriksen da
teert uit 1928 en werd door zijn 
opa als eerst bewoond. De afgelo
pen veertig jaar stonden volgens 

railterminal met angst en beven tegemoet 

hem in het teken van procederen 
tegen de provincie. ,,Eerst van
wege de de aanleg van de Betu
weroute, toen vanwege de komst 
van windmolens en nu vanwege 
die railterminal. Het is om moede
loos van te worden." 

Hoe nu verder? Zowel Hendrik
sen als Nijssen heeft de hoop ge
vestigd op de nieuwkomer in de 
Provinciale Staten: de BBB. De 
partij van Caroline van der Plas 
won bij de verkiezingen in maart 
in Gelderland liefst veertien zetels 
en is daarmee in één klap de groot
ste. De BBB is geen voorstander 
van de komst van de railterminal 
(zie kader). Nijssen: ,,Als we juri
disch uiteindelijk aan het kortste 
eind trekken, kan het kwartje in 
de politiek alsnog onze kant op 

_.. Koos Nijssen (links) en 
Wijnand Hendriksen in Reeth, 
ter hoogte van kruising Reeth
sestraat en Rijksweg-Zuid. Ver
scholen achter de bomen is de 
witte woning van Hendriksen te 
zien, die volgens de Raad van 
State in de 'gevarenzone' zit. 
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vallen. De gemeente Overbetuwe 
noemt Reeth een 'parel voor de 
Betuwe', laat ze dat statement 
maar eens kracht bij zetten." 

Hendriksen is het daar mee 
eens. ,,Ik ben een doorgewinterde 
GroenLinks-stemmer, maar die 
partij heeft niet thuis gegeven. De 
BBB is absoluut niet mijn partij, 
maar ik hoop van harte dat zij een 
streep door het plan zetten." 
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BBB: Railterminal Reeth 
is 'ondoordachte ambitie' 
De BoerBurgerBewe
ging (BBB) is tegen 
de komst van een 
railterminal. In een 
persbericht van fe
bruari van dit jaar 
noemde de partij het 
zelfs 'een héél erg 
slecht idee', 'politiek 
wensdenken' en 
een 'ondoordachte 
ambitie'. 
De provincie Gelder
land heeft dik 65 mil
joen euro gereser
veerd voor de termi-

nal. Aanzienlijk meer 
dan was begroot, 
maar mogelijk alsnog 
te weinig om de ter
minal te realiseren. 
En dat is geen prettig 
vergezicht, aldus de 
888: 'We eindigen zo 
met een verliesge
vende terminal, waar 
jarenlang geld moet 
worden bijgelegd. 
Waarschijnlijk belas
tinggeld, omdat de 
beheerder natuurlijk 
de overheid zal aan-

spreken als de roos
kleurige cijfers niet 
blijken te kloppen.' 
Ron van Essen, de 
nummer twee op de 
lijst van de BBB in 
Gelderland, laat we
ten dat de strekking 
van dat persbericht 
nog onverkort van 
kracht is. ,,We denken 
er nog steeds precies 
hetzelfde over. Ons 
tandpunt is helder: 
geen railterminal bij 
de Betuweroute." 


